
Zápis z     jednání komise při MČ Praha-Vinoř  

Název komise  Komise pro životní prostředí

Datum a čas konání 18.1.2024   18:00-20:00 hodin

Místo konání Klubovna pod Normou

Počet přítomných členů komise Přítomno 6 z celkem 7 členů komise

Program jednání komise (hlavní body, úkoly)

Plány pro rok 2024

– odběr navážky na území budoucího parku v Žabokřiku a následné vyhodnocení, zda je
zem třeba odvézt z pozemku nebo je možná terénní modelace

– vyzpevnění dubů ve Ctěnické aleji a upevnění chráničů kmenů proti okusu zvěře

– nové trvalkové výsadby na Vinořském náměstí 

– projekt na umístění vhodných objektů k zadržení a čištění vody v úseku Biologického
(Vinořského) rybníka - ČOV Kbely. 

– oprava povalového mostku u rybníka Velká Obůrka

Průběh diskuse, případně výsledek hlasování a přijatá usnesení

Komise radě doporučuje odebrat vzorek navážky na území budoucího parku v Žabokřiku.

Komise  radě  doporučuje,  doporučit  vedení  školy  přesunout  velkoobjemový  kontejner  na  směsný
odpad z Vinořského náměstí. Popřípadě zbudovat kontejnerové stání – nejlépe dřevěné.

Komise radě doporučuje posun kapličky u ulice Mladoboleslavské směrem k hřbitovní zdi. 

Seznam úkolů

Datum 

zadání
Úkol

Odpovědná osoba (člen 

komise)
Stav plnění1 Termín plnění 

(datum)

Zapsal/a: Martina Řebíček

Přílohy zápisu: Prezenční listina

1Z = zadáno (zatím bez realizace); R = úkol v realizaci; D = úkol dokončený,. Úkoly, které byly 

v předchozím zápisu označeny jako dokončené, jsou smazány. 


